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Geachte heer Beckers,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Wanneer en om welke redenen is besloten niet deel te nemen aan de vervolgregeling afkoppelen 
hemelwater? 
 
Antwoord 1: 
In februari 2022 is uw raad met een raadsinformatiebrief geïnformeerd over de stimuleringsregeling 
afkoppelen. Daarin is aangegeven dat de dat Maastricht niet meer deelneemt aan de 
stimuleringsregeling. Zie ook: 
 
https://raad.gemeentemaastricht.nl/vji/public/bestuursdocument/action=showdoc/gd=8a208a0808808
a8002a202a2166125b2/RIB_-_Evaluatie_stimuleringsregeling_afkoppelen_hemelwater.pdf 
 
 
Vraag 2: 
Bent u het met ons eens dat deze maatregel aanvullend aan andere maatregelen een bijdrage kan 
leveren om wateroverlast te beperken? 
 
Antwoord 2: 
Deze regeling zal zeer beperkt bijdragen aan het voorkomen van wateroverlast omdat het areaal 
afgekoppeld oppervlak zeer beperkt is. Daarnaast is uit ervaring gebleken dat vanwege de 
bodemgesteldheid en het stedelijk karakter het niet altijd mogelijk is om hemelwater op een goede 
manier te verwerken. Dit is ook een van de redenen waardoor de vorige regeling niet goed van de 
grond is gekomen. 
 
 
Vraag 3: 
Bent u het met ons eens dat bewustwording bij burgers vergroot kan en moet worden? 
 
Antwoord 3: 
Ja, het is zeker van belang dat burgers inzien dat de wateropgave niet alleen een probleem van de 
overheden is maar dat zij daar als inwoner een belangrijke bijdrage in kunnen leveren. Het gaat dan 

https://raad.gemeentemaastricht.nl/vji/public/bestuursdocument/action=showdoc/gd=8a208a0808808a8002a202a2166125b2/RIB_-_Evaluatie_stimuleringsregeling_afkoppelen_hemelwater.pdf
https://raad.gemeentemaastricht.nl/vji/public/bestuursdocument/action=showdoc/gd=8a208a0808808a8002a202a2166125b2/RIB_-_Evaluatie_stimuleringsregeling_afkoppelen_hemelwater.pdf
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niet alleen om het voorkomen van wateroverlast in de eigen woning om ook om te voorkomen dat 
hemelwater tot afstroming komt naar het openbaar gebied. Dit betekent dat hemelwater meer op 
eigen perceel vastgehouden of verwerkt dient te worden.  
 
 
Vraag 4: 
Bent u bekend met de campagne Waterklaar en informeert u burgers hierover? 
 
Antwoord 4: 
Ja, deze campagne is bij de gemeente Maastricht bekend en de gemeente Maastricht participeert 
ook daarin. 
 
 
Vraag 5: 
In hoeverre is afkoppeling van regenwater onderdeel van de prestatieafspraken met de 
woningcorporaties (zij bezitten immers als private partijen veel woningen en verhard oppervlak)? 
 
Antwoord 5: 
Dit is geen specifiek onderdeel van de prestatieafspraken maar bij de prestatieafspraken wordt wel 
duurzaamheid in bredere zin meegenomen, daarbij zijn klimaatadaptatie, vergroenen en 
hemelwaterafvoer belangrijke thema’s. Waar mogelijk koppelen wij in de openbare ruimte mee en 
stemmen projecten op elkaar af.  

 
Vraag 6: 
Bent u bereid alsnog deel te nemen aan deze regeling, zo nee, waarom niet, zo ja, kunt u dan 
aangeven op welke wijze u deze regeling onder private partijen gaat stimuleren? 
 
Antwoord 6: 
De stimuleringsregeling is nog steeds arbeidsintensief, bij de vorige regeling was het rendement ook 
laag. Om de bewustwording ten aanzien van hemelwater te vergroten zal evenals in 2019 een 
regentonnen campagne worden opgezet. Een en ander dient nog nader te worden uitgewerkt. Wij 
zullen u hier nog nader over informeren.  
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
 
 
Hubert Mackus 
Wethouder Economie, Sport, Jeugdzorg, Water, Natuur en Landschap 
 


